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Marek Wojtkowski

Malgonata Szymafiska
Radna Rady Miasta Wlocl"awek

Prezydent M iasta Wocl"awek

INTERPEIACJE

INTERPELACJA 1

W imieniu mieszkafic6w zamieszkatych w blokaeh pi4f ul. Promiennej 3a zwraeam
siq z pro$bq do Pana Pree.ydenta o intenruencjg w Miejskim Towazystwie Budownicttva
Spolecznego we Wloclawku. Mieszkafiry blokow skarzq sig na brak informacji dotyezqeej
wartosei splary kedytu budowlanego w swoich ksiqzeczkach czynszowych. Niestety gdy
mieszkariey eheqzaaerpnqc Ra ten temat informaeji w administraeji oraz zan4dzie sp6tki
sq onizbywani-

Proszg o zajgeie sig tq sprawq.

INTERPELACJA 2

W imieniu mieszkaneow blokow ptzy ulicy Budowlanyeh 1A, 38 i 5 a,vracam si?
z proSbq o remont nawieachni drogowej pzy ul. Budowlanych 5 tj. dzialki nr 11/13
ld dzialki : M6401-1.0330.11113 bgdqcej prawnie wlasnoSeiq Gminy Miasto Wloclawek
prowadzqcej od wjazdu w okoliey paej$cia dla pieszych do wiaty Smietnikowej. Jest to od-
einek o dfugoSei ok50 metr6w.

Proszp o prrychlne rozpataenie mojej interpelacji gdy2 jest to uciqzliwy element
drogi szutrowej, klora po opadach atmosferycznych czy w okresie roAopow zimowyeh
staje sig terenem blotnistym.

INTERPEIACJA 3

Czy Gmina Miasto Woclawek planuje w najblizszym czasie tj. w Budzecie na 2021
rok remont ul. Kardynala Stefana Wyszynskiego? Gdyzta od wielu juz lat niebyia poddawa-
Ra remontowi zar6wno chodnika, nawierzchni asfaltowej, a tak2e latami ulicznych, ktorych


